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e Artikel NRC

Er is vannacht een artikel door NRC geplaatst over de Corona Opt-in, waarin de AP

waarschuwt om alleen met toestemming gegevens in te zien mogen zijn op de HAP en SEH.

Het artikel is overgenomen door NU.nl. Ook zou één miljoen Nederlanders expliciet geen

toestemming hebben gegeven voor de gegevensuitwisseling, cijfers die de Taskforce niet

herkent. Wij gaan uit van een orde van grootte van 5%.(dat zou bij 44% opt-in circa 400.000

zijn EE ertelt de juristen van VWS nog in gesprek zijn met hun AP collega’s. Het zal

mogelijk terugkomen in het Kamerdebat dat vandaag 1 april plaatsvindt van 14.00 — 20.00

uur.

Terugkoppeling gesprek CIBG/VZVZ
- Aansluiting huisartsenpraktijken: Er wordt een versnelde procedure ontwikkeld, waarbij de

leverancier faciliteert en de huisarts slechts op één moment handtekeningen hoeft te zetten.

Er wordt bekeken of leveranciers hier een financiéle tegemoetkoming in nodig hebben, als de

kosten hoger zijn dan de reguliere aansluitvergoeding voor de huisarts. RSO’s zullen geen

actieve, hooguit faciliterende en communicerende rol hebben. Morgen 2 april is er een

vervolgoverleg met het CIBG.

- UZl-passen voor SEH:

Ook hiervoor is een oplossing in zicht dankzij steun van het CIBG. Ook is het waarschijnlijk

mogelijk om het aantal benodigde UZI-passen beperkt te houden; bijvoorbeeld door de

gegevens in het EPD op te nemen. Daarbij is dan tegelijkertijd de logging van de inzage

geregeld. Opties hiervoor zoals een pdf-bestand of het waarneembericht direct opnemen in

het EPD, worden verder bekeken en vrijdag 3 april getest met het Bovenl) ziekenhuis.

Techniek

De brief van de koepels is aangekomen bij VZVZ en verspreid naar de HIS-leveranciers, naast

een eerste kostenregeling. Dat betekent dat de bouw- en testfase vandaag 1 april gestart kan

worden.
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Verder gaat de[JEREZzich vandaag richten op de SEH, speciale groepen

(asielzoekers en patiénten met WLZ-indicatie), en het onderzoeken van een nieuwe

informatiestroom die zich voordoet bij de her en der opgerichte virtuele huisartsenposten.

Juridisch

Toelichting vanEBEY-r de concept memo naar aanleiding van het overleg met juristen. Enkele

punten;

De huisarts moet de wet doorbreken. De kans is heel klein, maar niet uitgesloten, dat een

huisarts hier op aangesproken wordt, m.n. tuchtrechtelijk. De koepels en VWS willen de

huisarts beschermen. VWS heeft niet de mogelijkheid om juridisch te ondersteunen, maar

kan de koepels eventueel wel (financieel) ondersteuning bieden wanneer de koepels

middels bijvoorbeeld een gezamenlijke voorziening de huisarts in een procedure (juridisch)

bijstaan.

De informatie in de PS op de SEH is iets uitgebreider dan eigenlijk noodzakelijk. De

opmerking van de AP dat alleen noodzakelijke gegevens mogen worden uitgewisseld, gaat

erover dat er niet opeens heel veel meer informatie uitgewisseld wordt, en daar wordt aan

voldaan.

Er moet nog goed gekeken worden naar toestemming versus informeren. Als je om

toestemming vraagt vlak voor een behandeling, is de vraag of dat ethisch juist is en het nog

om vrije toestemming gaat. En de vraag is of bij elke patiént vastgelegd moet worden dat er

toestemming gevraagd is.

Zoals eerder besproken is voor het intrekken van artikel 15a van de Wabvpz, i.p.v. een

gedoogbesluit, een te langdurig (wetgevings)traject nodig om nu een oplossing voor de

Corona crisis te zijn.

De memo kan gebruikt worden door VWS. Er komt een brief vanuit VWS naar de koepels die

de huisartsen het benodigde vertrouwen gaat bieden.

Communicatie

De website voor huisartsen en huisartsenposten is in de maak. De voorgestelde domeinnaam

is ‘inzichtopdehap.nl’, waarbij wordt gevraagd of het mogelijk is de tijdelijkheid van de opt-in

te benadrukken. Naar verwachting gaat maandag 6 april de website live.

Op de genoemde website komt een contactformulier waar vragen gesteld kunnen worden.

deze vragen moeten getriageerd en beantwoord worden.

Het is op dit moment niet nodig om de huisartsenkringen in te schakelen voor de

communicatie.

BE vraagt om een update over de publiekscommunicatie.

Tot nu toe zijn er weinig vragen gesteld, dit zal na het artikel van NRC wel op gang kunnen

komen.

Actiepunt Wanneer

Binnenkomende vragen

toeleiden naar de juiste plek

Update publiekscommunicatie 1 april


